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Allereerst; 

Kunt u ons een overzicht sturen, waarop inzichtelijk is hoe het verloop in de loop der jaren 2010- 

heden is van de volgende cijfers; -schuldpositie van de gemeente, - stand reserves, - woonlasten 

stijging/daling in procenten per jaar, -solvabiliteitsratio en de weerstandsratio.  

Blz. 12 en verder 

Het profijtbeginsel is als uitgangspunt genomen. Onze bedrijven betalen nu 40% minder OZB dan 

gemiddeld in Nederland gebruikelijk is. Met onze bedrijven bedoelt het College niet de 

Glastuinbouwbedrijven. Deze bedrijven zijn namelijk vrijgesteld van OZB. De infrastructurele 

investeringen in de afgelopen jaren zijn met name voor het vrachtverkeer als gevolg van de 

Glastuinbouwbedrijven gerealiseerd. Voor het niet heffen van OZB op Glastuinbouwgebieden wordt 

gemeente Westland gecompenseerd bij de verdeling van het gemeentefonds. Is deze compensatie 

voldoende? Er vindt momenteel een herijking van het gemeentefonds plaats. Wordt “onze 
compensatie” ook meegenomen in het herijkingsproces? Nu wordt het overige bedrijfsleven alsmede 

de verenigingen door een flinke OZB-verhoging gedupeerd. Op Glastuinbouwcomplexen bevinden 

zich vaak andere bedrijven (ICT, opslag, administratiekantoren) die profiteren van OZB-vrijstellingen 

en lage agrarische grondprijzen (lage huren). Heeft het College dit op haar netvlies? Lekken hierdoor 

waarschijnlijk vele OZB-gelden weg? De kans is groot dat verenigingen niet in staat zijn om de OZB-

verhogingen te betalen, is hiermee rekening gehouden in de (meerjaren)begroting? Is ook het 

maximum aan OZB losgelaten in deze begroting(zoals dat geldt voor o.a. Flora Holland)? 

Blz. 13 

MKB Investeringsfonds. In september 2016 is voor de laatste maal (?) een Voortgangsrapportage 

MKB Investeringsfonds gepubliceerd. Wilt u ons een actueel overzicht van de projecten en stand van 

zaken van het MKB Investeringsfonds verstrekken.   

Blz. 13 

Hoeveel geld wordt er uitgetrokken voor Internationalisering (China strategie) en is dit voortzetting 

van beleid? 

Blz. 13 

Er wordt geld uitgetrokken voor veilig uitgaan. Waar zal deze inzet plaats vinden? Er is toch niet echt 

meer een uitgaanscentrum in Westland? Waar is het extra geld om Poeldijk veilig te houden ivm 

aanwezigheid van Perpektief? 

Blz. 13 

Er wordt naar verwachting vervangende nieuwbouw gepleegd voor scholen…? Is er nu geld voor 

beschikbaar ja of nee?  

Blz. 14 

U stelt “wij gebruiken de gemeentelijke grondexploitatie als middel om ruimtelijke doelstellingen (…) 
te verwezenlijken”. Graag een toelichting wat u hiermee bedoelt te zeggen. 



Blz. 20 

Is er al iets meer bekend van de septembercirculaire 2019? Kunt u deze informatie met ons delen? 

Blz. 23 

Er is sprake van hogere verwerkings- en inzamelkosten en hogere belasting op de post 

‘afvalinzameling’. Gaarne nadere toelichting en specificatie van de kostenstijgingen. 

Blz. 25 

Verschillende prognoses over de bevolkingsontwikkeling in Westland. Tussen de uitersten is sprake 

van 19.000 inwoners meer of minder in een tijdsbestek van 20 jaar! (Dan hebben we het over het 

huidige aantal inwoners van Naaldwijk – dat is nogal wat). Welke prognose neemt het college van 

B&W als uitgangspunt en waarom? 

Blz. 26 

Structureel € 200.000 per jaar voor ‘kaderstelling die ertoe moet leiden dat we de juiste woning op 
de juiste plek realiseren’. Graag nadere onderbouwing en concretisering van de ramingen die leiden 

tot deze nieuwe structurele uitgave. 

Blz. 27 

Worden de aanpassingen aan het evenemententerrein ook doorberekend aan de huurders, zodat dit 

kostendekkend kan(profijtbeginsel)? 

Blz. 29 

Graag nadere specificatie van de structurele subsidieverhoging voor Vitis ten behoeve van 

kwaliteitsverbetering. En aan welke activiteiten in kader van kwaliteitsverbetering moeten wij dan 

denken? 

Blz. 35  

Hoe gaat de reclamebelasting ingevoerd worden, wat zal belast worden en wat wordt niet belast? 

Worden de sportclub hierin ontzien? 

Blz. 36 

U stelt dat grootste aandeel niet-woningen zich bevindt in de klasse tot € 250.000 WOZ-waarde. Kunt 

u aangeven in absolute getallen en in procenten van het totaal hoeveel garageboxen in de categorie 

niet-woningen zijn ingedeeld. En wilt u een overzicht in decielen geven van de WOZ-waarden en 

lastenverzwaring van de categorie ‘niet-woningen’ in Westland? 

Blz. 36 

U berekent de stijging van de woonlasten op 9,91%. Dit betreft de stijging van de woonlasten voor 

woningeigenaren. Wat is de relatieve stijging van de woonlasten voor huurders? Vindt er wel een 

correctie plaats op basis van de waardeontwikkeling, waardoor de OZB toch kan stijgen voor 

huiseigenaren? 

Blz. 36 Dekking Sociaal Domein 

In de jaren 2022 en verder ramen wij een dekkingsbedrag van 3,5 miljoen euro. Dit bedrag 

verwachten wij te realiseren door een hogere Rijksbijdrage en uitkomsten van de binnen het sociaal 



domein taakstellende herijkingsoperaties. Op blz 37 en 38 staat hierover verder: De hogere 

Rijksbijdrage waar we van de provinciaal toezichthouder rekening mee mogen houden is 1,4 miljoen 

euro. Voor de herijking resteert dan een opgave van 2,1 miljoen euro. Mag deze wijze van dekking 

wel of niet? Is voor 1,4 miljoen euro wel toestemming en voor 2,1 miljoen euro niet? Vorig jaar is 

gemeente Westland door de provincie op de vingers getikt, lopen we door deze wijze van dekking 

wederom het risico om op de vingers getikt te worden? 

Blz. 37 

Wordt het huis van de buurt nu gekoppeld aan de nieuwbouw van de school in Poeldijk? Zijn hier 

voldoende financien voor gereserveerd? Hetzelfde voor Dalton, gekoppeld aan Hoge Bomen? Zal het 

proces hierdoor sneller of trager verlopen voor de vervangende nieuwbouw? 

Blz. 37 WOS 

Wij verwachten dat uiterlijk met ingang van 2022 deze aanvullende bijdrage niet meer nodig is en 

daarom stellen wij voor om een bedrag van 100.000 euro met in gang van 2022 te verlagen in onze 

meerjarenbegroting. Op basis waarvan verwacht het College dat deze aanvullende bijdrage niet meer 

nodig is? 

Blz. 43 

In de raming van openbare orde en veiligheid wordt er 3 ton minder uitgegeven? Klopt deze 

constatering en wat is hier de reden voor? 

Blz. 51 Externe ontwikkelingen/risico’s 

De rijksvergoeding onderwijshuisvesting voor gemeenten en schoolbesturen is niet toereikend als 

gevolg van strengere bouweisen en stijgende bouwkosten. Wat wordt hieraan gedaan door het 

College? Bestaat er een verwachting dat deze vergoeding evenals vergoedingen in het Sociaal 

Domein worden verhoogd? Mag/kan hier al rekening mee gehouden worden in de 

(meerjaren)begroting? Ofwel anticiperen à la Dekking Sociaal Domein? 

Blz. 55 

In 2020 nemen de kosten voor musea incidenteel fors toe (€ 700.000) – gaarne toelichting. 

Blz. 55 

Gaarne nadere specificatie van de post ‘media’. Dus graag een uitsplitsing en welk deel is verplicht in 

deze post? 

Blz. 58 

Personen met een bijstandsuitkering; Is dit per 1.000 inwoners? Dit staat namelijk niet bij dit 

overzicht aangegeven.  

Blz. 62 

Gaarne inzage in de ontwikkeling van het totaal van baten en lasten in de begrotingen van 

Patijnenburg en Sociaal Kernteam Westland. 

Blz. 72 en 73 

Op deze overzichten zijn wel de indicatoren van Westland vermeld maar niet van Nederland. Zijn 

deze nog niet bekend? 



 

Blz. 78 

De loonkosten (kosten overhead) stijgen in 2020 fors als gevolg van versterken van de organisatie. De 

begroting bevat een aantal voorstellen voor versterken capaciteit (zoals bijvoorbeeld bij verkeer en 

vervoer - € 200.000 en cultuur € 60.000). Komen deze kosten bovenop de al sterk gestegen kosten 
overhead (loonkosten) voor het versterken van de organisatie? 

Blz. 79 

Is strandparkeren ook vennootschapsbelastingplichtig? (30 letters.. 😉) 

 


